
Referat af bestyrelsesmøde d. 25. oktober 2023 

- Velkommen til Undine og præsentation af bestyrelsen 

Præsentationsrunde 

 

- Valg af repræsentantskabsmedlem 

Susanne genvælges 

Lone genvælges som suppleant 

 

- Valg af kasser 

Undine vælges som kasser fra den 1. januar 2024 

 

- Valg af redaktør 

Undine vælges som redaktør og har været på kursus i administrationen 

 

1. Beboerhenvendelser herunder opfølgning på beboermødet 

– Vaskepriserne er ikke korrekte på skærmen i vaskekælderen i forhold til det vi bliver opkrævet! 

   Rino sørger for at rette priserne til. 

– Kan vi rette vaskemaskinerne ind således at vi skal tilvælge sæbe/skyllemiddel? 

   Det kan ikke lade sig gøre, så ville ideen med at tilføre allergi- og miljøvenligt sæbe/skyllemiddel  

   være overflødig. Ønsker man ikke skyllemiddel skal man selv slå det fra. Og vi gentager for en god  

   ordens skyld at det ikke er tilladt at benytte egen sæbe, skyllemiddel, klorin mm. i maskinerne. 

  

2. Fokus på årshjulet (planlægning) 

– Julepyntning i afdelingen 

19. nov. mødes bestyrelsen for at julepynte opgangene i afdelingen 

 

3. Til/fra driften/administrationen 

– De grønne områder 

Karusellen er fjernet og der er sået græs og flisearbejdet er i gang. På sigt skal vi have sået vilde 

blomster, måske sammen med beboerne. 

Vi skal have et pæretræ og to æbler med flere forskellige sorter på. De skal stå hvor det nuværende 

pæretræ står. 

-  Orienteringsmøde i administrationen d. 1. nov. 

Undine og Susanne J deltager 

-  Kursus for nye afdelingsbestyrelsesmedlemmer d. 22. nov. 

Ingen deltager herfra 

 

4. Nyt fra formanden/repræsentantskabet 

– Differentierede priser på leje af garager 

Vi har taget hul på snakken om hvad vi skal gøre ved garagerne og lejen af dem. Vi følger op. 

- Info. vedr. afgivelse af vejareal ved garager og rækkehuse 

Grundejerforeningen overtager vejarealet ved rækkehusene når det formelle papirarbejde er 

iorden. Grundejerforeningen afholder de fleste udgifter til vedligehold, vores afdeling en mindre 

del. Garagerne skal vi have adgang til ligesom asfaltarealet foran garagerne er afdelingens. 

 



5. Til- og fraflytninger v./Margit 

Vi har ikke adgang til webzonen, Undine vil undersøge om vi kan få adgang til det opslagsværk som 

Undine, som webredaktør kan se. 

 

6. Evt. 

Mødedatoer i 2024 fastlagt: 

Onsdag 7/2 

Onsdag 17/4 

Onsdag 12/6 

Onsdag 14/8 

Onsdag 9/10 

Onsdag 11/12 

 

Alle dage med åben for beboerhenvendelser ml. kl. 19:00 – 19:30 

 

 

 


